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1) Jak na studium na katedře vzpomínáte?
Hrozně mě to bavilo. Pro někoho, kdo má zkušenost se spíše nevalnou úrovní zdravotnického školství, to bylo velmi
osvěžující - kantor, kterého zajímá koho učí a proč, jaká je motivace ke studiu. Přednášky šité na míru praxi a jen velmi
málo teoretizování. A i samotné složení studentů bouralo tu nesmyslnou zeď mezi zdravotníky a sociálními pracovníky.
V době, kdy jsem absolvoval, se začalo mluvit o zavedení školného. Pamatuju si diskusi s kamarády, kdy jsem si
uvědomil, že jako jediný ve svém studiu spatřuji hodnotu, za kterou bych rád i zaplatil ze svého.
2) V čem vám studium nejvíce pomohlo?
To je těžká otázka, nedá se to myslím přesně pojmenovat - určitě jsem se naučil různé dovednosti typu napsat logický
rámec, nebo formulovat výzkumný záměr a hypotézy. Ale ještě důležitější asi bylo získat nějaký rozhled po oboru, po
světě, po osobnostech zdravotní a sociální politiky, podpora kritického a samostatného myšlení.
3) Z čeho máte momentálně největší radost?
Z toho, že jsem studium doporučil postupně třem dalším kolegům a kolegyním - a nikdo z nich myslím nelituje.


